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Mødested: Boligselskabet Fruehøjgaard, Aaparken 4, Herning 

Deltagere: Bodil Sønderkjær ........................................ Organisationsbestyrelsen 

Harly Jørgensen .......................................... Organ isationsbestyrelsen 

Marianne Andreasen ................................... Organ isationsbestyrelsen 

Jørgen Peter Madsen .................................. Organisationsbestyrelsen 

Klaus Orla Thierry Andersen ........................ Organisationsbestyrelsen 

Lisbet R. Sørensen ...................................... Organ isationsbestyrelsen 

Lotte Jensen ............................................... Organ isationsbestyrelsen 

Ole Kildevang Kristensen ............................. Organ isationsbestyrelsen 

Bjarne Krog ................................................ Organ isationsbestyrelsen 

Hanne Skov ................................................ Regnskabschef 

Carina Kjærsgaard ...................................... Kommunikation 

Mødeleder: Bjarne Krog 

AT 

Bjarne Krog byder velkommen til organisationsbestyrelsens møde. Særligt velkommen til boligselskabet nye 
direktør Jens Laier, som er kommet for at hilse på og præsentere sig selv inden mødet. 

Jens fortæller lidt om sig selv: Han er 44 år gammel, uddannet indenfor indkøb og logistik og har været en 
del år i it-branchen. Senere skiftede han branche til Kvik Køkkener i Vildbjerg, og siden har han været 11 år 
ved Egetæpper, hvor han havde ansvar for en afdeling med 50 ansatte. I den sidste tid har han været ved 
Horn Bordplader, hvor han har arbejdet med nogle af de samme områder som ved Egetæpper, samt med 
marketing og forretningsudvikling. 

Lotte Jensen: Jeg havde egentlig nogle spørgsmål, men jeg synes, at du har svaret på dem. Det handlede 
blandt andet om, at du skulle ud til bestyrelserne i afdelingerne. 
Jens Laier: Helt sikkert, jeg skal ud at finde ud af, hvem I er, og hvad I tænker om tingene, og det finder 
man kun ud af ved at sidde overfor hinanden og snakke om det. 
Bjarne: Vi glæder os til samarbejdet, Jens. Der bliver nok at se til, og det glæder vi os meget til. Vi skal nok 
sørge for at give dig den support, du skal have. Tak skal du have. 
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9. FrivilligHjælperne

Bilag 1: Orientering om status på projektet og budget for en fortsættelse. 

Forretningsudvalget indstiller til organisationsbestyrelsens beslutning, at FrivilligHjælperne fortsætter 

1 år, hvorefter at det skal tages op igen. 

Bodil Sønderkjær fortæller om FrivilligHjælperne. Hun er selv FrivilligHjælper og fortæller, at hun i 

øjeblikket har 4 mennesker, som hun hjælper med forskellige udfordringer. Bodil synes, at det ville være 

frygteligt ærgerligt, hvis vi skulle fortælle dem, at hun ikke kommer mere. 

Bjarne Krog: Der skal afsættes 102.000 kr., og forretningsudvalget indstiller positivt. 

Bodil Sønderkjær: Carina Kjærsgaard har lovet at tage sig af projektledelsen og sparring med de frivillige, 

og Hanne Skov styrer økonomien. Jeg tror, at det er i gode hænder, mens Sara har orlov. 

Klaus Andersen: Holder budgettet, hvis der er 15 frivillige? 

Hanne Skov: Det er allerhøjst telefonen, der koster. 

Bodil Sønderkjær: Jeg tror ikke, at vi kommer til at rekruttere nye frivillige, mens Sara er på orlov. 

Klaus Andersen: Det er ikke, fordi jeg er imod det, og der er også nogle stykker ude ved os, som kunne 

bruge det, men der er mange, der ikke kender til FrivilligHjælperne. 

Bodil Sønderkjær: Kunne det være en ide at tage ud på afdelingsmøderne og fortælle om det igen? 

Harly Jørgensen: Det synes jeg, at vi skal føre til referat. 

Bodil Sønderkjær: Da jeg startede, var der stor modstand fra afdelingsbestyrelserne. og jeg brugte al min 

charme på at få det til at lykkes. Det har ændret sig nu. 

Bjarne Krog: Det kunne måske også hjælpe, når vi mødes med alle afdelingsbestyrelserne. 

Bodil Sønderkjær: Vi mJ jo også bakke op, når vi har fået så mange penge fra en fond til at gennemføre 

projektet. Det er vigtigt, at man er positiv, når der er sådan nogle projekter, som det her. 

Bjarne Krog: 102.000 er pebernødder i forhold til det store job, vi får om noget tid, når kommunen skal 

spare, for det kommer til at koste. Det bliver stillet helt andre krav til os som boligorganisation fremover. 

Organisationsbestyrelsen beslutter at bevilge pengene 

10. Fejl i huslejevarslingen pr. 1/10 2022

Bilag 2: Orientering og konsekvensberegninger for fejl i huslejevarslingen pr. 1/10 2022. 

Forretningsudvalget indstiller til organisationsbestyrelsens beslutning, at fejlen rettes hurtigst muligt. 

Der er lavet en fejl i forbindelse med beregningen af huslejestigningen per 1. okt. 2022. Det er ikke det 

store i kroner og ører for den enkelte, men det skal der rettes op på. Den nye husleje bliver gældende fra 
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